
Protokół Nr 40/22

z posiedzenia on-line Komisji Spraw Społecznych, które odbyło się w dniu 14 lipca 2022 r.
o godz. 11,30 on-line. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Duraj – Przewodniczący ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1)

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad :
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KSS nr 39/22 z dnia 22.06.2022 r.
3.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r.
- proj. nr 1.
4.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowego  trybu
i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Pabianic na lata 2023-
2030, w tym trybu konsultacji.
5. Sprawy różne.

Ad.1
Przewodniczący Komisji Pan Piotr Duraj (dalej: Przewodniczący Komisji) przywitał radnych
i  zaproszonych  gości,  którzy  dołączyli  do  posiedzenia  on-line  KSS.  Odczytał  listę
obecności radnych, którzy są członkami KSS. Wszyscy radni obecni.

Do porządku obrad nie było uwag. Porządek przyjęto.

Ad. 2
Przyjęcie protokołu z posiedzenia KSS  nr 39/22 z dnia 22.06.2022 r.

Przewodniczący komisji zapytał, czy są uwagi do ww. protokołu. Nie było, uznano
protokół za przyjęty.

Ad. 3
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r.
-     proj. nr     1   (zał. nr 2)

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Pabianic  Mariusz  Hochman  omówił  projekt
ww.  uchwały.  Po  stronie  dochodów dokonuje  się  zwiększeń   o  kwotę  386.000,00 zł:
dochody  bieżące  (łączna  kwota  zwiększenia  366.000,00 zł, w  tym:  -   zwiększenie
dochodów w kwocie 8.000,00 zł w związku z większymi wpływami z tytułu sprzedaży usług
oraz zwiększenie dochodów w kwocie 2.000,00 zł  z tytułu otrzymanych darowizn na rzecz
podopiecznych Schroniska dla Zwierząt,  -   zwiększenie dochodów w kwocie 6.000,00 zł
w związku z otrzymaniem nagrody pieniężnej  w konkursie plastycznym (Środowiskowy
Dom  Samopomocy),  - zwiększenie  dochodów  w  kwocie  70.000,00  zł  w  związku
z  większymi  niż  planowano  wpływami   z  podatku  od  działalności  gospodarczej  osób
fizycznych,  opłacanego w formie  karty podatkowej,  -  zwiększenie dochodów  w kwocie
280.000,00 zł w związku z większymi niż planowano dochodami  z podatku od czynności
cywilnoprawnych od osób fizycznych.
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dochody majątkowe   (  kwota   zwiększenia     20.000,00   zł) :
-  zwiększenie  dochodów  w  kwocie  20.000,00  zł,  w  związku  z  podpisaniem   umowy
z  Powiatem Pabianickim  na  "Zakup rejestratora  na potrzeby monitoringu miejskiego
Gminy Miejskiej Pabianice".
Po stronie wydatków dokonuje się zwiększeń o kwotę 386.000,00 zł:
wydatki bieżące – (łączna kwota zwiększenia   366.000,00     zł)  ,   w tym:
-  zwiększenie  wydatków  bieżących  w  grupie  wydatków  związanych  z  realizacją
ich statutowych zadań w ŚDS w związku z otrzymaniem nagrody pieniężnej w konkursie
plastycznym – kwota 6.000,00 zł,
-  zwiększenie  wydatków  bieżących  w  grupie  wydatków  związanych  z  realizacją
ich  statutowych  zadań  w  Schronisku  dla  Zwierząt –  kwota  2.000,00 zł oraz  w  grupie
wynagrodzenia i składki od nich naliczane - kwota 8.000,00 zł,
-  zwiększenie  wydatków  bieżących  w  grupie  wydatków  związanych  z  realizacją
ich statutowych zadań w Zarządzie Dróg Miejskich – kwota 200.000,00 zł,
-  zwiększenie  wydatków  bieżących  w  grupie  wydatków  związanych  z  realizacją
ich statutowych zadań w Miejskim Centrum Pomocy Społecznej – kwota 150.000,00 zł,
wydatki majątkowe – (kwota zwiększenia   20.000,00   zł)   w tym:
– zwiększenie wydatków w Kancelarii Prezydenta Miasta w związku z utworzeniem
nowego  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Zakup  Rejestratora  na  potrzeby  monitoringu
miejskiego  Gminy  Miejskiej  Pabianice”  –  kwota  20.000,00 zł.  Wprowadza  się  do
załącznika dotacyjnego kwotę 4.490,63 zł zgodnie z Zarządzeniem Prezydenta Miasta Nr
176/2022/P z dnia 24 czerwca 2022 r.

Radna Małgorzata Grabrz poprosiła o szczegółową informację, na co zostanie przekazana
kwota  150.000  zł  w  Miejskim  Centrum  Pomocy  Społecznej.  Zapytała,  jaki  jest  koszt
najniższy i najwyższy dopłaty do pobytu pensjonariuszy w DPS.

Radna Bożenna Kozłowska zapytała o ilość pensjonariuszy, całkowity koszt opieki i jaka
jest wartość procentowa dopłat do pobytu w DPS. Zapytała, czy dopłaca PFRON. 

Radny Piotr Różycki zapytał o koszty pobytu pensjonariuszy w DPS.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Pabianic  Mariusz  Hochman  powiedział,  że  odpowiedź  na
powyższe pytania zostanie udzielona odpowiedź na sesji Rady.

Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  3):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu
uchwały – 9, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 4
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowego  trybu
i harmonogramu opracowania projektu Strategii  Rozwoju Miasta Pabianic na lata
2023-2030, w tym trybu konsultacji z autopoprawka  (zał.  Nr 4)  Dyrektor MCPS Pani
Katarzyna Cegiełka (dalej: dyrektor MCPS) omówiła projekt ww. uchwały.  Obowiązująca
Strategia  Rozwoju  Miasta  Pabianice  na  lata  2016-2022  została  przyjęta  uchwałą  nr
XXX/405/16  Rady  Miejskiej  w Pabianicach  z dnia  8 listopada  2016 r.  Jest  istotnym
dokumentem  planowania  rozwoju  lokalnego,  określającym  kluczowe  kierunki  rozwoju
miasta  oraz  jednym  z podstawowych  instrumentów  zarządzania.  Strategia  stanowi
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podstawę do prowadzenia przez władze samorządowe długookresowej polityki rozwoju,
stąd  należy  podjąć  działania  w celu  opracowania  nowej  strategii  na  lata  2023-2030.
Ustawa z 15 lipca 2020 r. o zmianie ustawy o zasadach prowadzenia polityki rozwoju oraz
niektórych innych ustaw wprowadziła istotne zmiany w systemie zarządzania rozwojem.
Dodane  ww.  nowelizacją  art. 10e  i 10f  ustawy  z dnia  8 marca  1990 r.  o samorządzie
gminnym  regulują  m.in.  charakter  prawny  strategii,  jej  zakres  przedmiotowy,  tryb
i procedurę  przyjmowania,  organy  odpowiedzialne  za  konkretne  działania  w ramach
tworzenia  i wykonywania  strategii.  Zgodnie  z art. 10f  ust. 1 ww.  ustawy,  rada  gminy,
w drodze uchwały, określa szczegółowy tryb i harmonogram opracowania projektu strategii
rozwoju  gminy,  w tym  tryb  konsultacji,  o których  mowa  w art. 6 ust. 3 ustawy  z dnia
6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju. Z uwagi na powyższe podjęcie
uchwały uznaje się za zasadne. 

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  5):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu
uchwały – 8, przeciw - 0, wstrzymało się – 1. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 5 
Innych spraw różnych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 11,55.

Protokołowała:                        Przewodniczył::

        Agnieszka Michel                                                                         Piotr Duraj 
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